



Al Zuhour Private School



Dear Parents,

We would like to welcome our students to the new academic year 2022-2023, wishing them a year full of success and excellence. The school gates will open on Monday, August 29, 2022, to start the new academic year, according to the schedule listed below:

Day/ Date	Grade Level
Monday 29/8/2022	Kg2-Gr2-Gr4-Gr6-Gr8-Gr10-Gr 12
Tuesday 30/8/2022	Pre Kg
Wednesday 31/8/2022	Kg1-Gr1-Gr3-Gr5-Gr.7-Gr9-Gr11

School Timing:

Starting from 7:00 AM till 1:30 PM (Only from 29/8/2022 till 1/9/2022)

Only main gates No. (2) and (5) will be open from 6:30 AM

Gates for Parents entry and exit:

Gate No.	Grade Level
1	Kg -Elementary-Middle Girls
3	Kg – Middle Boys
5	High School (Girls-Boys)

Policy for School uniform and book distribution:

All stores will be opened during the school day from 4:00pm till 6:00pm and will be opened also during Saturday and Sunday from 9:00 am to 6:00 pm (payment receipt hard copy can be sent with the student to be able to receive textbooks during school hours)

PCR Test:

According to the precautionary requirements, students from 12 years of age and over are required to obtain a negative test result for Covid 19, not exceeding 96 hours (bring a printed copy of the PCR test result). We would like to inform you that there are free centers to conduct a Covid 19 test, click on the link for information

<https://bit.ly/3AJb4KC>

For students who use buses, the result of the Covid 19 test must be shown to the bus assistants, otherwise the student will be prevented to enter the bus.

Bus Transportation:

Transportation fees must be completed before students start attending school

School books:

In order to ensure the success of the educational process, please make sure to receive the textbooks, as they will be activated directly at the beginning of the school year which insure to be connected to all online resources.

Thank you



Al Zuhour Private School



التاريخ 2022/8/25

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد...

بداية نود أن نرحب بطلابنا الأعزاء بقدوم العام الدراسي الجديد متمنين لهم عاما مكللا بالنجاح والتفوق.

نود اعلامكم بأن يوم الاثنين الموافق 2022/8/29 ستفتح المدرسة أبوابها مستقبلة طلابها الأعزاء وبموجب الجدول المدرج أدناه:

اليوم / التاريخ	المرحلة الدراسية
الاثنين 2022/8/29	الروضة الثانية – الصف الثاني – الرابع – السادس – الثامن – العاشر – الثاني عشر
الثلاثاء 2022/8/30	مرحلة الصفوف ما قبل الروضة
الأربعاء 2022/8/31	الروضة الأولى – الصف الأول – الثالث – الخامس – السابع – التاسع – الحادي عشر

مواعيد الدوام الدراسي:

يبدأ دوام الطلبة من الساعة 7:00 صباحا الى الساعة 1:30 ظهرا (من يوم 2022/8/29 حتى 2022/9/1) فقط

ستكون البوابات الرئيسية رقم (2) و(5) فقط مفتوحة من الساعة 6:30 صباحا

بوابات دخول وخروج الطلبة الخاصة بأولياء الأمور :

المرحلة الدراسية	رقم البوابة
الروضة – والمرحلة الابتدائية – المرحلة المتوسطة بنات –	1
الروضة – المرحلة المتوسطة أولاد	3
المرحلة الثانوية (أولاد – بنات)	5

سياسة توزيع الكتب والزي المدرسي :

ستكون جميع المخازن متوفرة خلال اليوم الدراسي من الساعة 4:00 عصرا حتى الساعة 6:00 مساءا وكذلك خلال يومي السبت والاحد من الساعة 9:00 صباحا حتى الساعة 6:00 مساءا (ويمكن ارسال ايصال الدفع كنسخة ورقية مع الطالب لكي يتمكن من استلام الكتب المدرسية خلال الدوام المدرسي)

فحص كوفيد19:

بموجب الاشتراطات الاحترازية يشترط على الطلبة من عمر 12 سنة فما فوق الحصول على نتيجة فحص سلبية لكوفيد19 لا تزيد عن 96 ساعة (احضار نسخة مطبوعة من نتيجة الفحص).

كما نود افادتكم بوجود مراكز مجانية لعمل فحص كوفيد 19 اضغط على الرابط للحصول على المعلومات

<https://bit.ly/3AJb4KC>

بالنسبة للطلبة المستخدمين الحافلات يجب اظهار نتيجة فحص كوفيد19 للمشرفات وخلافه سوف يمنع الطالب من ركوب الحافلة

الكتب المدرسية:

حرصا على انجاح العملية التعليمية يرجى الحرص على استلام الكتب المدرسية حيث سيتم تفعيلها مباشرة مع بداية العام الدراسي مما يضمن الوصول للمصادر الالكترونية.

المواصلات : يجب استكمال رسوم المواصلات قبل بدء الطلبة بالدوام حضوريا في المدرسة

شاكرين تعاونكم معنا